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Onderwerp Vestiging Biominera lenfabiek niet bij woonwijk

Roosendaal maar op industrieterrein Moerdijk

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidstenein Bestuur

Portefeuillehouder College

Schriftelijke vraag

ln BNdeStem van maandag 3 oktober jl. wordt door de directeur van het Havenschap Moerdijk
gesteld dat er voor het 'lndustrial Park' op het industrieterrein Moerdijk nog 110 hectare
bedrijfsgrond beschikbaar is voor o.a. bedrijven in de recycling en bio based technologie. De

directeur is op zoek naar bedrijven in de zwaardere milieucategorie voor die betreffende
bedrijfsgrond. Hij is op zoek naar bedrijven met synergie op dat punt. Dat is ook de reden dat hij
verzoeken voor vestiging van bedrijven in de logístieke sector heeft afgewezen.

De fractie van de SP heeft hierbij de volgende vragen en verzoekt deze schriftelijk te beantwoorden:

L. Heeft het College kennis genomen van het artikel in BNdeStem: "Dit is geen terrein om mee te
stunten"?

2. De directeur van het Havenschap is op zoek naar bedrijven zoals de Biomineralenfabriek. ls het
College het met de SP-fractie eens dat hier feitelijk een uitnodiging ligt van het Havenschap om
de Biomineralenfabriek op het 'lndustrial Park" in Moerdijk te vestigen in plaats van bij een
woonwijk ín Roosendaal?

3. ls het College het met de SP-fractie eens dat het veel meer voor de hand ligt om een
Biomineralenfabriek op een daartoe aangewezen industriegebied te vestigen dan bij een
woonwijk in Roosendaal?

4. ls het College het met de SP-fractie eens dat hier ook een mogelijkheid geboden wordt om
gehoor te geven aan de grote bezwaren die de omwonenden in Roosendaal hebben geuit over
de plannen van de vestiging van een Biomineralenfabriek nabij hun woonwijk?

5. ls het College bereid te bemiddelen tussen ZLTO/Biomineralenfabriek en het Havenschap om
een vestiging op het industriegebied Moerdijk mogelijk te maken? Zo nee, waarom niet?

Namens de SP fractie, Ada Oudhof
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Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Ja.

Nee, de directeur heeft volgens het artikel aangegeven 50 hectare van het park te witlen

bestemmen voor bedrijven in de recycling en bio based technology zonder een verdere

specificatie van mogetijke bedrijfsvestigingen. Navraag bij de directeur onzerzijds heeft

uitgewezen dat de vestiging van een biomineralenfabriek in ieder geval niet met zoveet

woorden is genoemd.

Nee, de locatie aan de Potendreef is a[ decennia lang aangewezen in de achtereenvotgende

bestemmingsptannen ats een bedrijventerrein in de zwaarste mitieucategorie. Zowet in

Moerdijk als in Roosendaal is het realiseren van een biomineralenfabriek mogetijk.

Nee, het is uiteindetijk aan de biomineralenfabriek zelf om te bepalen waar zij zich willen

vestigen. Op dit moment ligt er een formele aanvraag om omgevingsvergunning, waarop het

college een bestuit zal moeten nemen. lndien deze aanvraag votdoet aan wet- en regelgeving

is het cottege gehouden deze te verlenen. ln het kader van de vergunningprocedure is er voor

omwonenden votdoende getegenheid om hun belangen kenbaar te maken.

6. Zoals bij vraag 4 reeds is geantwoord is het cottege op dit moment gehouden een beslissing te

nemen over de ingediende aanvraag om omgevingsvergunning. Na bestuit van uw raad is

onzerzijds reeds een M.E.R.-procedure in gang gezet, alsmede een GGD-advies gevraagd.

Gelet op de huidige stand van zaken is het niet opportuun om te bemiddelen, zoals wordt

gevraagd.

Hoogachtend,

Het cotlege van burgemeester en wethouders,

Vergunningen
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